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Kallade är, Peter Andersson, Mats Granström, Ulf Persson, Karl-Johan Bergmark, Markus 
 Strinnholm, Olle Ljunggren, Gunilla Hjerpe, Renée Lindsköld 
Närvarande: Samtliga kallade utom Peter Andersson som istället mejlat den ekonomiska rapporten. 

  
 
 
1 § Mötets öppnande 
   
 Karl-Johan hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
2 § Val av justeringsperson 
 
 Gunilla väljs till justeringsperson 

 
3 § Godkännande av dagordning 
   
 Dagordningen godkändes. 
 
4 § Föregående protokoll 
  
 Föregående styrelseprotokoll föredrogs, godkändes och lades till handlingarna. 
 
5 § Meddelanden och skrivelser 
 
a SÄK –Medlemmar 
 VBÄK har enligt senaste listan 1103 medlemmar. 
 
b SKK  
 Inget nytt för närvarande. 
   
6 § Kassörens rapport 
   
 I dagsläget c:a 100 tkr i kassan. Resultatet från utställningen i Lycksele pekar mot en vinst på c:a 200 kr/hund 
 att jämföra med Fällforsån som gav ett överskott på 40kr/hund. Fällforsån gav högre intäkter per hund men 
 också betydligt högre kostnader.  
 
7 § Jaktprov 
   
 SÄK:s jaktprovskommitté har begärt in uppgifter på vilket provområde respektive kommun hör till. Mats och 
 Markus har fixat detta för VBÄK:s del.   
 
8 § Avel 
  
 Renée åker ev till avelskonferensen i Rättvik.  
  
9 § Viltspår 
   
 SKK har ordnat utbildning i viltspår för de domare som vill. Några från Västerbotten har anmält 
      intresse. 
 
10 § Utbildning, elever, aspiranter domare 
   
 Fyra domarelever och en färdig domare har deltagit i utbildning i Slipstenssjön. 
 Ny utbildningsomgång planeras i Vilhelmina för tre domarelever. 
 Utbildningsdag för befintliga domare planeras till den 17 augusti i samband med SM-kval.  
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11 § Tävlingar :  
  
 Dispensen för SM-kvalet klar. Provområden och de flesta vägvisare klara. Högkvarteret blir i Gallerian i 
 Vindeln. Där och på Hemselegården kommer logi och frukost att erbjudas och även påsar med matsäck till 
 tävlingsdagen.  
 

 
12 § Utställningar 
    
 Till Lyckseleutställningen var 146 hundar anmälda och 139 deltog. En minskning från tidigare år vilket är i 
 linje med vad som rapporterats från andra utställningar. Beträffande det ekonomiska resultatet se kassörens  
 rapport (§ 6). 
 Gunilla ska delta i ett möte med representanter för övriga utställningar under Utemässan för att se vilka 
 samarbeten och samordningsvinster som kan göras.  
 Anmälningar till Norsjöutställningen har börjat komma in. Tre ringar kommer att finnas där i jämförelse med 
 Fällforsån och Lycksele där det varit två. 
 
 
13 § Övriga frågor  . 
  
 En aktivitetsdag för medlemmar kommer att genomföras den 28 juli hos Anders och Lisa Henfridsson i  
 Hjuken. Programmet kommer att innehålla viss utbildning, ringträning, tipsrunda för både barn och vuxna, 
 servering av kaffe och korv med bröd. 
 Ett älghägn där träning av älghundar kommer att erbjudas   startas av Sandra Oskarsson i Älglund, Tavelsjö. 
 Kommer bland annat att sponsra aktivitetsdagen genom att ett släpp i hägnet lottas ut bland deltagarna.  
 Diskuterades om vi inte skulle försöka ta fram en klubbjacka eller något liknande. Karl-Johan tar in offert. 
   
 Nästa möte blir tisdagen den 13 augusti kl 19.  
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